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Landbouwsector  -  Verstoorde vleeskipproductie ten gevolge van de coronacrisis

De corona-epidemie raakt de Vlaamse agro-industrie op vrijwel alle vlakken. Ook de 
kwekers van vleeskippen worden geconfronteerd met een dramatisch ingestorte 
marktvraag. Daarnaast is er het bekende probleem van personeelstekort door het 
wegvallen van seizoenarbeiders en de sterk bemoeilijkte verplaatsingsmogelijkheden. 
Het gevolg is dat opgekweekte en slachtrijpe kippen niet kunnen worden verwerkt en op 
de boerderijen blijven.

De logistieke problemen die dit veroorzaakt, zijn niet gering. De meeste productielijnen 
zijn strak afgesteld en voorzien niet in behuizing voor de huidige aantallen kippen die 
letterlijk en figuurlijk aangroeien. Doorgaans beschikt ook de kweker niet over een 
vergunning om zulke grote aantallen pluimvee te houden. Ook op dierenwelzijnsvlak kan 
de situatie precair worden door de te hoge populatiedruk.

Hoe evalueert de minister momenteel de situatie bij de vleeskipproducenten? Bereiken 
haar signalen uit het veld? Op welke manier wordt tegemoetgekomen aan de te 
verwachten overbevolking van de productielijnen? In hoeverre is het dierenwelzijn en de 
maximale bezettingsnorm gegarandeerd op korte en lange termijn?
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De situatie in de pluimveesector wordt, net zoals die van alle landbouwsectoren, nauw 
opgevolgd door het Departement Landbouw en Visserij. Het departement houdt contact 
met de verschillende schakels in de keten, zoals vertegenwoordigers van de broeierijen, 
de slachthuizen en de producenten.

Het overaanbod aan kippenvlees dat ontstaat omwille van de verstoorde marktwerking 
wordt op dit moment opgevangen door het aanleggen van diepvriesvoorraden. Zo kunnen 
de slachtingen doorgaan en geraken vleeskippenhouders niet in de problemen op het vlak 
maximale bezettingsnormen. Aangezien het aanleggen van diepvriesvoorraden een 
verlieslatende maatregel dreigt te zijn voor de slachterijen, wordt binnen de sector 
overwogen het opzetten van kuikens tijdelijk te reduceren. 

Ik heb de problematiek van de marktverstoring voorgelegd aan de Europese Commissie 
tijdens de bilaterale videomeeting van de Belgische landbouwministers met commissaris 
Janusz Wojciechowski over de activering van marktmaatregelen in het kader van de 
coronacrisis. In de hele interne markt doen zich immers gelijkaardige problemen voor. Op 
dit ogenblik is nog niet bekend welke marktondersteunende maatregelen de Europese 
Commissie zal nemen specifiek voor de pluimveesector.


